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Langrenn 

 

 

➢ Det vises til presentasjonen (røde kommentarer er forandringer etter 

møtet), her er korrigeringer og tilleggs anmerkninger som dukket opp: 

 

➢ Det er i år mange som har byttet kontakt personer i klubbene, dette 

medfører store utfordringer for LK og Admin sjef, da det er mange av 

arrangementene som er definert i feil stil art, og dato. 

➢ Det oppfordres på det sterkeste til å la flere klubber arrangere renn i 

mars og april mnd. Særlig er det stort fravær av søkere i mars som er en 

av de bedre månedene å ha renn i. LK tar det med seg i videre arbeide. 

➢ Arbeidet med å samkjøre KM og TV cup er ikke implementert godt nok 

og dette må det jobbes bedre med på forhånd. 

➢ Får vi ikke sponsor burde det allikevel settes/organiseres gule leder 

vester til lederne av hver av klassene etter første renn, dvs fra Svarstad 

sitt renn. 

➢ LK har klart å skjære klar de tunge renna i Oslo denne gangen ved 

oppsett av terminlisten og vi håper på god deltakelse på våre lokale renn. 

➢ Alle renn skal være Fluor frie i vår krets, dette er det bred enighet om. 

➢ Uttaks komite for US(Ungdomsstafetten i Oslo) bestemmes av LK. 

➢ Alle renn og uttaks renn er klare og ligger i PP presentasjonen. 

➢ Det ble til slutt arrangert ett meget bra gruppe arbeid i regi av vårt 

økonomi utvalg. De som presenterte dette var Birger Hage Gunnerød, 

Jon Erik Knotten og Hege Melbye. 

Gruppen fikk med seg noen gode og spennende innspill til debatten som 

pågår rundt utstyrs og pengebruken i langrenn. 

 

Mvh 

Erik Christoffersen 
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